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Vrienden, aan mij weer de taak en de eer een overzicht van het voorbije jaar voor te 

dragen.  

Onze bijeenkomsten op de donderdagavond waren ook dit jaar geanimeerd en 
interessant. We hadden een goede balans tussen sprekers uit eigen stal en van 
buiten. Het aantal bedrijfsbezoeken en levensberichten bleef echter onder de 
doelstelling van onze club. 
 
Aan kunst en cultuur, met name de regio betreffende, werd veel aandacht besteed. 
De natuur kwam aan de orde bij een interessante rondleiding door René Waanders 
over het landgoed Heidestein in Driebergen en een lezing over bosbeheer op de 
Heuvelrug door Simon Klingen van Utrechts Landschap. Nieuwe eigenaar van 
Kasteel Broekhuizen Wim Dieke schetste zijn plannen met huis en landgoed; een 
week later hielden wij daar onze kerstviering met fenomenaal-virtuoos pianospel van 
Bas Verheijden. Henk nam ons mee naar de Galapagos-eilanden, U weet wel, die 
van Darwin, waarheen hij ook Sonja meenam, het was per slot van rekening hun 
huwelijksreis.  
In het kader van de zomerzotheid bezochten wij de Maartenskerk in Doorn. Lambert 
Klaus hield een verhaal over 60 jaar Bloemencorso Leersum. Dick putte uit zijn 
kunsthistorisch arsenaal met een uiteenzetting met beelden over Putti, de onschuldig 
ogende engeltjes op werken van Rafaël, Rembrandt en andere schilders en 
beeldhouwers uit vroeger tijden. 
 

De Gezondheidszorg kwam aan de orde in het beroepspraatje van Onno over 
Orthodontie, met als titel “schoonheid is geen norm, maar een referentie”. Het 
reisverslag van Evert Jan over zijn vijfde reis naar Suriname, waarin aandacht voor 
het land en de staat van de reumatologie aldaar. Zoon Daan Molenaar gaf de 
toenemend actieve opstelling van de NZA, de Toezichthouder in de Zorg aan; de 
actualiteit daarvan wordt ons steeds duidelijker als krantenlezer. Met deze laatste 
spreker, en zoon Hubert Verbeek over private equity in het MKB en de zorgsector, 
werd de vorig jaar ingezette weg om familieleden aan het woord te laten (U herinnert 
zich Sarah Verroen over de Visserij en Floris de Bruijn over het baggeren in de straat 
van Hormuz het jaar daarvoor). En laat ik niet Anne Clair Alta vergeten, met haar 
bijdrage over het moeizame proces om tot een uniform Rijkslogo te komen.  
 
Op sociaal-maatschappelijk gebied praatte Jankees ons bij over zijn bemoeienis 

met de Doornse Voedselbank en Sjaak Blenk over de Welzijnsstichting voor de 

Heuvelrug Welnuh, actief onder kwetsbare personen in de samenleving. 

Willem vergrootte ons inzicht in de financieel-economische situatie van ons land 
met zijn verhaal over de weinig rooskleurige positie van de Banken in Nederland, met 
als subtitel: “komen we eruit?” ; en met het schetsen van een lange weg òm daaruit 
te komen. Dick van Seventer, DGA van Vastgoed Syndicering Nederland, leerde ons 
enkele valkuilen in Vastgoedland te omzeilen. Stephan Peij van de Governance 
University Doorn bracht ons bij dat Raden van Commissarissen nu echt hun 
verantwoordelijkheid moeten nemen. Erik Saal, eigenaar van kaarsenfabrikant Dipam 



te Driebergen, vertelde ons van zijn opereren op het snijvlak van commercie en 
verantwoord ondernemen. 
Gerrit van der Scheer, voorzitter van de Raad van Bestuur van technische 
handelsonderneming Koninklijke Reesink, gaf er blijk van dat Roon zijn bedrijf niet 
aan de verkeerde heeft verkocht. 
 

We brachten een bedrijfsbezoek aan de firma Pally, producent van biscuit t.b.v. 

Private Labels, met een zeer enthousiasmerend verhaal van de directeur-eigenaar 

Martijn Koenders. 

Beroeps en Hobbypraatjes kregen we van Berno (over zijn bedrijf dat plant- en 
zaadveredelingsbedrijven met IT- oplossingen ondersteunt), Hans Kooper (over zijn 
fascinatie voor ansichtkaarten met koeienvoorstellingen), Jankees en Onno zoals 
eerder gemeld, Jan Dirk (risicomanagement en bewust en onbewust gedrag) en 
Hendrik (over zijn rol als vertaler van beleid naar uitvoering bij PWC). Kees 
Waardenburg deed ons verslag van zijn pelgrimage van Florence naar Assissie, met 
veel introspectie en zelfonderzoek tijdens deze reis.  
Hugo hield ons op de hoogte van de vorderingen en de vele inspanningen van zijn 

kant over het landelijk uitgerolde sanitatieproject Bandung Barat. Jan Sinoo, Hans 

Kooper en Jur namen ons in meerdere stappen mee in de opzet en de voortgang van 

ons 1%club- deelproject daarin, na een inleiding door Marleen Holtkamp van de 

1%club. 

  

Het eerste avondje van zes was gewijd aan de stelling: “Hoe kunnen jong en oud 

elkaar nog meer motiveren om de doelstellingen van Rotary te verwezenlijken”; een 

rijke schakering van toepasbare elementen kwam naar voren. De  tweede sessie aan 

het 5-jaarlijks verplichte rondje: Vrouwen als lid in de club, ja of nee. Uit de uitslag 

bleek, dat in de afgelopen 10 jaar het aantal voorstanders van vrouwen in de club is 

toegenomen met 20% nl. van 5 tot 6 van de 35. 

De gouverneur bracht ons zijn, overigens in dit jaar ook weer haar, jaarlijks bezoek; 

zij bleek vooral geïnteresseerd in onze drijfveren om van Rotary deel uit te maken. 

 

Evenementen als Mosselavond, Kerstdiner, Oranjeborrel, Asperge-diner, 

Clubweekend met oldtimers en cabrio’s, (omlijst met het levensbericht van Jur) 

zorgden voor veel vertier en deelden wij met onze partners. Voor meerdere van deze 

bijeenkomsten mochten wij weer over het Velthuys beschikken. 

Wat betreft Community en International service: De inmiddels bewezen projecten van 

vorige jaren: Bartimeüs (nu naar het Klokkenmuseum), Kerstpakketten voor 

Utrechtse Daklozen (nu voor de 10e keer!) en Beroepenvoorlichting op 

Scholengemeenschap het Revius werden herhaald. Wijnaktie, Advertentiewerving 



voor Nieuwsblad de Kaap, Golfdag en directe bijdragen van de leden zorgden voor 

de broodnodige Funding van deze aktiviteiten.  

Dit jaar was het weer zover: we verleenden gastvrijheid aan het GSE team uit 

Australië. We hadden dankzij Stephan een mooi programma met o.a. bezoek aan de 

Hoge Veluwe en de Blauwe Kamer te Rhenen, en leerden onze Australische gasten 

en hun cultuur beter kennen.  

Het leggen van contacten voor een nieuwe zusterclub in de richting van België en 

Duitsland is doodgelopen. 

Op het gebied van het wee, de wee van “wel en wee”, was het dit jaar onder de 

leden vrij rustig. Auko liet een gelukkig niet onmisbaar gebleken orgaan verwijderen 

en is zo te zien weer geheel de oude. Verder hier en daar een ingreep van mineure 

aard. De gezondheidstoestand van een aantal partners gaf en geeft wel aanleiding 

tot zorgen.   

Voor zijn activiteiten voor de Rotary-foundation op districtsniveau werd Peter Paul 

Harris Fellow.  

De attendance strekte wederom zeer tot tevredenheid. De leden blijken zich toch 

steeds met veel genoegen richting D’arthuizen te begeven. Alweer 3 jaar genieten wij 

de gastvrijheid van de familie Bloemen aldaar en zeer tot onze tevredenheid. Wat de 

toekomst brengen moge op dit gebied, is voorlopig nog in nevelen gehuld.  

Tot slot: met de toetreding van Jan Dirk en Bart hebben we inmiddels 35 leden. 

Hiermee hebben we – voorlopig - de collectieve veroudering van de club tot staan 

kunnen brengen.  

 

RJM, 27 juni 2013 

 


